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Pagina 5: Het jaar van het onderwijs 

1. Hoe staat het met de realisatie van "Gezonde Basisschool van de Toekomst" en hoeveel 
basisscholen nemen momenteel deel? 

2. Gaan nog meer basisscholen deelnemen aan de "Gezonde Basisschool van de Toekomst”? 
3. Is de financiering gewaarborgd van de "Gezonde Basisschool van de Toekomst”? 

 
Pagina 6: Sociaal domein en gezondheid 

4. Hoe ziet de aanpak van kinderarmoede er op dit moment en naar de toekomst gezien uit? 
 
Pagina 16:  

5. Wat is de status van de Eurode-werkgroep? In Hoeverre kunnen initiatieven die uit de 
Eurode-werkgroep ontstaan in het besluitvormingsproces worden opgevolgd? 

6. Wat zijn de 'bevoegdheden' van dit de Eurode-werkgroep en hoe verhoudt zich dit tot de 
Euroderaad? 

 
Pagina 17: regionale en Euregoniale samenwerking 

7. Wordt het Eurode magazine tweetalig aangeboden? Zo nee, waarom niet? 
8. Wordt het Eurode magazine digitaal aangeboden? Zo nee, waarom niet? 

 
Pagina 18: Exploitatie 

9. Wat is veranderd in de baten bij 0.1 bestuur t.o.v. 2022? 
 
Pagina 21: Activerium 

10. We zien een vrijval van €203.000 bij het Activerium. Waar kunnen wij de onderhoudskosten 
van het Martin Buber, dat gaat vestigingen in het voormalig Activerium, terugvinden en hoe 
hoog zijn deze kosten begroot? 

 
Pagina 23: Gemeentelijke gebouwen 

11. Energiebesparende maatregelen worden genoemd, wat is het verwachte rendement en de 
terugverdientijd? 

 
Pagina 26: veiligheidsbeleving 

12. Ambitie om binnen 20 jaar tot de top 5 veiligste Zuid-Limburgse Steden te behoren, waar 
staan we nu en graag de complete lijst toesturen? 

 
Pagina 31: verbeteren van vervoersvoorzieningen 

13. Blijft Eygelshoven-Markt een halte van de Drielandentrein? Wat wordt de frequentie (hoe 
vaak stopt deze daar)? Graag ook toelichting. 

14. Blijft de gemeente in gesprek met de provincie en andere relevante partijen m.b.t. de 
verbinding/frequentie/overstap richting Heerlen, Sittard, Maastricht? Graag ook toelichting. 

15. Gaat de gemeente in gesprek met de nieuwe vervoersaanbieder/ provincie na overname van 
Arriva? Graag ook toelichting. 

 
Pagina 32: verbeteren van vervoersvoorzieningen 

16. Zijn de Kerkraadse bedrijventerreinen goed bereikbaar (anders dan per auto)? Mede gezien 
de tekst onder Programma 3 Economie, B, Bedrijventerreinen en D, Investeringen 
bereikbaarheid bedrijventerreinen. Graag toelichting. 
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Pagina 33: Exploitatie, Baten, 2.2 parkeren 

17. Waar zijn de verhoogde opbrengsten bij parkeren t.o.v. 2022 op gebaseerd? 
 
Pagina 36: stimuleren van de lokale economie…. 

18. Hoeveel heeft de gemeente Kerkrade de afgelopen 5 jaar geïnvesteerd in Streetwise? Graag 
een overzicht en specificatie waarvoor dit is geweest. 

19. Welke afspraken liggen er met Streetwise? Ligt hier een contract of 
samenwerkingsovereenkomst aan ten grondslag? Is er een abonnementsvorm of betaling op 
basis van resultaat of projectbasis? 

 
Pagina 37: programma Medlands 

20. Graag “etc” achter Boston Scientific aanvullen met alle partijen die aangesloten zijn. 
21. Is dit een Euregionaal project gezien de ligging van Med gerelateerde bedrijven op Avantis? 

Zo nee, waarom niet? 
 
Pagina 37: onder aandacht brengen bij bedrijfsleven….. 

22. Doelgroep 80-100. Wat wordt hiermee bedoeld? Gaat dit om B.V. om %? Graag nader 
toelichten. 

 
Pagina 38: Flexiforum 

23. Graag ontvangen wij een overzicht van alle inkomsten en uitgaven van Flexiforum, de 
huurovereenkomsten en (onderliggende) afspraken die met partijen zijn gemaakt? 

24. Wat is op dit moment het rendement (positief/ negatief) op de inkomsten van Flexiforum? 
 
Pagina 44: stimuleren van bewegen en cultuur in het onderwijs 

25. Welke scholen participeren in het programma “pijler gezonde jeugd”? 
26. Wat is het verschil met de "Gezonde basisschool van de toekomst"? Zou hiermee een 

koppeling gemaakt kunnen worden? en zo nee, waarom niet? 
 
Pagina 45: laaggeletterdheid 

27. Graag een toelichting op wat de regionale dekkingsmogelijkheden inhoudt. 
 
Pagina 46: leerlingenvervoer 

28. Welk leerlingenvervoer wordt hier bedoeld? Graag een toelichting geven op de hogere 
vervoerskosten €100.000,-. 

 
Pagina 46: overige indicatoren 

29. Wat betekent ’Vrijstellingen wv. schoolbezoek buitenland (schooljaar eindigend in)’? 
 
Pagina 50: 

30. Klopt het dat Kerkrade nog steeds is aangesloten bij Via Belgica en zijn hier kosten aan 
verbonden (zo ja, hoe hoog zijn deze kosten)? 

31. Hoe verbinden wij dit in Kerkrade met ons eigen archeologisch erfgoed? 
 
Pagina 52: Verkoop openbaar groen en onderhoud openbaar groen 
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32. Op welk beleid is extra verkoop openbaar groen gestoeld en welke consequenties heeft dit 
voor de gemeentelijke opgaven/ openbare ruimte? 

33. Hoe wordt gewaarborgd dat dit (openbaar) groen in de toekomst naar behoren wordt 
onderhouden? Welke afspraken zijn daarover gemaakt? 

 
Pagina 52: evenementen 

34. Graag uitleg op basis waarvan evenementen wel/geen financiële ondersteuning krijgen. In de 
beantwoording ook meenemen welke criteria daarbij gelden. 

35. Graag nadere uitleg over de afbouw van de subsidiebijdrage aan muzikale en vocale 
verenigingen. In de beantwoording ook meenemen of wij de tekst moeten lezen als dat we 
geen subsidie meer mogen leveren (bv. volgens genoemde Awb) of is dit nog een (deels) 
beïnvloedbare eigen beslissing van de gemeente? Graag ook uitleggen wat bedoeld wordt 
met ‘Awb (75%-50%-25%-0)’. 

36. Graag ontvangen wij een overzicht van evenementen subsidies (direct, indirect, natura, 
dienstverlening gemeente, etc.) van de jaren 2020, 2021, 2022 en 2023 (t/m nu). 

37. Graag ontvangen wij een overzicht van de evenementen die gemeente Kerkrade/ Beleef 
Kerkrade zelf organiseert, inclusief kosten & baten. 

 
Pagina 52: sportfondsen 

38. Gaat de gemeente nu wel/niet indexeren (zie laatste zin 5.2)? 
39. Zijn er noodzakelijke investeringen bij sportaccommodaties de komende jaren? 

 
Pagina 75: inzetten op een verantwoorde mix van woningaanbod 

40. Is er al zicht op het effect van de recente ‘bouwen in Zuid-Limburg’ uitspraak van de minister 
op de Woondeal Limburg? Zo ja, wat is het effect, zo nee, wordt dit effect nog onderzocht? 

41. Zet Kerkrade op basis van deze uitspraak van de minister in op extra woningbouw in 
Kerkrade (boven op de Woondeal Limburg)? 

 
Pagina 77 Herinvulling ruimte voormalig complex D’r Pool 

42. Vaststelling Bestemmingsplan begin 4e kwartaal in de gemeenteraad. Begin 4e kwartaal is 
echter al verstreken. Wanneer wordt de behandeling wel verwacht? 

 
Pagina 89: PLS / Roda JC 

43. Graag ontvangen wij de actuele huurovereenkomst en de huurovereenkomsten die tussen 
2013 en 2023 van toepassing waren, van RJC met de stadion BV. 

 
Pagina 97: belangrijke zaken voor 2024 

44. Is er al interesse uit de markt voor voormalig Sancta Maria (potentiële huurders)? 
 
Pagina 132: sportpark Kaalheide 

45. Zijn er al kosten/investeringen verbonden aan het project Kaalheide Bruist, en zo ja, 
hoeveel? 

 
Pagina 162: 

46. We lezen in de begroting een investering/ reservering van €2.000.000 voor Martin Buber, 
graag ontvangen wij een specificatie waarvoor dit is. 


